
Zápis 
z rokovania Komisie mládeže a športu Mestského zastupiteľstva mesta Trnava  

Mestský úrad v Trnave, 15. 1. 2024 

 
Prítomní: Juraj Fuzák, Ing. Andrej Farkaš, PhDr. Katarína Ďurková, PhD., Ing. Jozef Šúst, Juraj Šarmír, Ing. 

Richard Sládek, MUDr. Branislav Kramár, Mgr. Adriana Hosťovecká, Ing. Boris Škremka, Mgr. Denisa Plesnivá, 

Jozef Filípek, Marián Hýbela, Roman Holekši, Samuel Rosinský, Ing. Vladimír Gubrický 

Ospravedlnení: Ing. Marián Schwarz, Ing. Vladimír Ekhardt, Igor Pavelek 

Ďalší prítomní: Ľubica Miksádová, Katarína Haršányiová, p. Rác, p. Kuník, P. Boris, p. Fančovič 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Prezentácia projektov 

3. Prehodnotenie predložených žiadostí o dotáciu na rok 2024 

4. Rôzne  

5. Záver  

 

K bodu č. 1: 

Rokovanie komisie mládeže a športu otvoril predseda komisie Juraj Fuzák, ktorý prítomným členom komisie 

predstavil nového člena komisie a predložil návrh vyššie uvedeného programu rokovania. 

 

Uznesenie č. 13: Program rokovania komisie  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Prezentácia projektov 

3. Prehodnotenie predložených žiadostí o dotáciu na rok 2024 

4. Rôzne  

5. Záver  

             

    Hlasovanie Komisie mládeže a športu MZ: 
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Ing. Andrej Farkaš /    

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Vladimír Ekhardt Ospravedlnený  

Ing. Richard Sládek  /    

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár /    

Ing. Pavol Hluchý /    

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /    

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    

Ing. Vladimír Gubrický /    



Radovan Erent /    

Igor Pavelek Ospravedlnený  

 

Bolo prijaté Uznesenie č. 13: 

Komisia mládeže a športu schválila program rokovania zasadnutia.  

 

K bodu č. 2: 

     Pán Rác a pán Kuník odprezentovali ich zámer zriadiť akadémiu pre golf a futbal. Po odprezentovaní im boli 

Komisiou mládeže a športu vysvetlené podmienky podpory organizácií a možnosti získania dotácie v zmysle 

platného VZN. 

 

     Ďalšiu prezentáciu odprezentoval p. Boris a p. Fančovič, ktorí predstavili projekt výstavby novej multifunkčnej 

haly pre baseball v mestskom multi-športovom areáli Slávia Trnava. Táto hala by slúžila hlavne ako pálkarske 

a nahadzovacie stredisko, nakoľko nie je možné trénovať v malých telocvičniach. Komisia hlasovala o tom, či 

podporí výstavbu tejto multifunkčnej haly v športovom areáli Slávia Trnava: 

 

Hlasovanie Komisie mládeže a športu MZ: 
 

Meno a priezvisko člena komisie 

Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 
sa 

Juraj Fuzák /    

Ing. Andrej Farkaš /    

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Vladimír Ekhardt Ospravedlnený  

Ing. Richard Sládek  /    

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár /    

Ing. Pavol Hluchý /    

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /    

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Radovan Erent /    

Igor Pavelek Ospravedlnený  

 

     Bolo prijaté Uznesenie č. 14: 

     Komisia mládeže a športu MZ vyjadruje súhlas so zámerom výstavby multifunkčnej baseballovej haly 

v športovom areáli Slávia Trnava. Toto Uznesenie bude podkladom pre ďalšie konanie žiadateľa v súčinnosti 

s mestom Trnava.  

 

K bodu č. 3: 

Komisia posúdila žiadosti o dotácie v programe č. 7 – Dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 pre Oblasť 

športových aktivít a aktivít mládeže. Po posúdení a preverení žiadostí Komisia navrhla: 



 

1. Podporiť, resp. nepodporiť žiadosti pre Oblasť aktivít mládeže uvedené v prílohe č. 1, pričom navrhla presun 

sumy 1.000,- € na položku Dotácie z rozpočtu mesta pre Oblasť aktivít mládeže z iných zdrojov. 

 
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 
sa 

Juraj Fuzák /    

Ing. Andrej Farkaš /    

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Vladimír Ekhardt Ospravedlnený  

Ing. Richard Sládek  /    

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár /    

Ing. Pavol Hluchý /    

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /    

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Radovan Erent /    

Igor Pavelek Ospravedlnený  

 

     Bolo prijaté Uznesenie č. 15: 

     Komisia mládeže a športu schválila podporiť, resp. nepodporiť žiadosti pre Oblasť aktivít mládeže uvedené 

v prílohe č. 1. Zároveň navrhla presun sumy 1.000,- € na položku Dotácie z rozpočtu mesta pre Oblasť aktivít 

mládeže z iných zdrojov. 

 

2. Podporiť, resp. nepodporiť žiadosti pre Oblasť športových aktivít uvedené v prílohe č. 2  
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Ing. Andrej Farkaš Neprítomný na hlasovaní 

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Vladimír Ekhardt Ospravedlnený  

Ing. Richard Sládek  /    

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár Neprítomný na hlasovaní 



Ing. Pavol Hluchý Neprítomný na hlasovaní 

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /   
Zdržal sa hlasovania pri 

žiadosti žiadateľa YTA 

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Radovan Erent /    

Igor Pavelek Ospravedlnený  

 

 

     Bolo prijaté Uznesenie č. 16: 

     Komisia mládeže a športu schválila podporiť, resp. nepodporiť žiadosti pre Oblasť športových aktivít uvedené 

v prílohe č. 2.   

 

K bodu č. 4: 

     V rámci bodu rôzne členovia komisie opätovne diskutovali o možnosti zrušenia priestoru lanového centra 

v športovom areáli Slávia. Členovia komisie odporúčajú, aby MZ vypovedalo zmluvu na priestor lanového centra 

a tento mohol byť následne využitý ako nové športovisko pre širokú verejnosť.  

 

       Hlasovanie Komisie mládeže a športu MZ: 
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Ing. Andrej Farkaš Neprítomný na hlasovaní 

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Vladimír Ekhardt Ospravedlnený  

Ing. Richard Sládek  /    

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár Neprítomný na hlasovaní 

Ing. Pavol Hluchý Neprítomný na hlasovaní 

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /    

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Radovan Erent /    



Igor Pavelek Ospravedlnený  

 

     Bolo prijaté Uznesenie č. 17: 

     Komisia mládeže a športu pri MZ odporúča, aby MZ vypovedalo zmluvu na priestor lanového centra v športovom 

areáli Slávia Trnava a tento mohol byť následne využitý ako nové športovisko pre širokú verejnosť 

 

 

K bodu č. 5 

     V závere rokovania sa predseda komisie poďakoval všetkým členom za účasť a rokovanie ukončil. Ďalšie 

rokovanie komisie sa uskutoční podľa potrieb Komisie.    

 

Zapísal:  

Ing. Ľubica Miksádová – v.r. 

 

 

Za správnosť: 

Juraj Fuzák – v.r. 

predseda komisie  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


